
moderaternaHYLTE KOMMUN
Kommu» •'^■oKontor

2020 -11- 1 2

Diam-
Interpellation till KSO

Forum

Hylte kommun har förvärvat Forum. Användningen är fortfarande oklar - hittills har mest 
kommunal administration flyttat in. Talet om att skapa ett "kulturhus" har resulterat i en 
utredning som enbart handlar om aktiviteterna i huset, inget om kostnaderna.

En ännu viktigare fråga är vilket skick egentligen byggnaden har. Forumhuset är gammalt 
och byggdes i en tid när byggnadstekniska lösningar användes som nu betraktas som 
olämpliga eller rent av farliga (förekomsten av asbets exempelvis)

Jag undrar därför:

1) Har en byggnadsteknisk undersökning gjorts av Forum?
2) Finns det någon form av protokoll från den undersökningen och var, 

i så fall, är de handlingarna?
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